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                                                                                                       Stara cesta 13           
OBČINA DOBROVA- POLHOV GRADEC                                                   1356 Dobrova   
                 OBČINSKI SVET                                                 Tel.: 3601-800, Fax.:3601-805  
                                                                                        info@dobrova-polhovgradec.si 
                                                                                        www.dobrova-polhovgradec.si 
 
Številka:  011-0017/2019-3 
Datum:   20.12. 2019              
 

Z A P I S N I K 
8. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je bila v sredo, 18. decembra 
2019 ob 19.00 uri v sejni sobi občine na naslovu Stara cesta 13, Dobrova. 
 
Sejo je vodil župan Občine Dobrova- Polhov Gradec Franc Setnikar.  
 
Na seji so bili prisotni člani sveta: Gregor Čuden, Bojan Demšar, Tončka Dolenc, Borut Dolinar, 
Stanislav Dvanajščak, Marko Košir, Ana Malovrh, Ana Oblak, Katarina Oven, Nataša Peljhan, Marjan Pograjc, 
Franc Rejec, Valentin Tominc, Marjeta Urbančič, Anton Zibelnik, Ana Zorc.  
 
Odsotni člani sveta: - 

Ostali prisotni: Biserka Pogačar, predsednica nadzornega odbora občine, Sandra Nartnik in Mateja Tavčar, 
občinska uprava. 

Seja se je pričela ob 19.00 uri. 
Navzočih je bilo 16 članov sveta. 
 
Predsedujoči seje, župan Franc Setnikar, je člane občinskega sveta in ostale prisotne lepo pozdravil in 
ugotovil, da je sklepčnost na seji zagotovljena.  
 
S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 8. seje Občinskega sveta Občine Dobrova- 
Polhov Gradec : 
 

1. Potrditev zapisnika 7. redne in 1. izredne seje sveta 
2. Predlog Sklepa o kandidatu za predstavnika javnosti v senatih za reševanje pritožb zoper delo 

policistov  
3. Predlog Odloka o proračunu občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2020 – splošna razprava  
4. Predlog Strategije razvoja kulture v občini 2020- 2028 
5. Predlog Strategije trajnostnega razvoja destinacije Blagajeva dežela 2020- 2028 
6. Predlog Sklepa o ukinitvi javnega dobra  
7. Predlog Sklepa o seznanitvi pravnega posla menjave zemljišč 
8. Seznanitev s končnimi poročili o opravljenih nadzorih Nadzornega odbora občine 
9. Program dela občinskega sveta za leto 2020 
10. Vprašanja in pobude svetnikov. 

 
Pripombe na predlog dnevnega reda je podal Gregor Čuden in sicer na postopek sprejema proračuna in 
predlog strategij ter predlaga ukinitev točk/umik z dnevnega reda. Dolinar Borut je predlagal umik predloga 
proračuna z dnevnega reda zaradi prepozno prejetega gradiva, ker ni imel časa prebrati. Župan je povedal, 
da bo na seji predstavljen predlog proračuna, razprava pa bo trajala še en mesec in bo čas za predlaganje 
morebitnih predlogov pred potrditvijo proračuna, ki bo predlagan v sprejem na naslednji seji.  
 
Za predlagani dnevni red je glasovalo 11 članov občinskega sveta. Proti so glasovali 4 svetniki občinskega 
sveta. Predlagani dnevni red je bil sprejet.   
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Ad 1) Potrditev zapisnika 7. redne in 1. izredne seje sveta 
 
Župan je članicam in članom občinskega sveta predlagal v potrditev zapisnik 1. izredne seje. Na posredovani 
zapisnik je podal pripombe član občinskega sveta Marjan Pograjc, ki želi da so njegove razprave zapisane, 
ker so pomembne. Mateja Tavčar je povedala, da Poslovnik občinskega sveta določa, da zapisnik obsega 
glavne podatke o delu na seji, zlasti pa podatke o udeležbi na seji, o navzočnosti članov sveta na seji, o 
odsotnosti članov sveta, o udeležbi vabljenih, predstavnikov javnosti in občanov na seji, predlogu dnevnega 
reda, umiku točk, razširitvi dnevnega reda ter sprejetem dnevnem redu, imenih razpravljavcev, predlogih 
amandmajev in sklepov, o izidih glasovanja o posameznih predlogih in o sklepih, ki so bili sprejeti ter o 
vseh postopkovnih odločitvah predsedujočega in sveta zato meni, da so zapisniki vodeni korektno. Razprave 
pa so zaradi zvočnega snemanja sej dostopne javnosti, saj so zvočni zapisi objavljeni na spletni strani 
občine.  
Ker se pripombe niso nanašale neposredno na predloženi zapisnik, se ne zapišejo vanj.  
Za zapisnik 1. izredne seje sveta je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče. Zapisnik 
je bil soglasno sprejet. 
Zapisnik 7. redne seje zaradi tehničnih težav ni bil predložen občinskemu svetu v potrditev. Člani sveta ga 
bodo potrjevali na naslednji seji.  
 
Ad 2)  Predlog Sklepa o kandidatu za predstavnika javnosti v senatih za reševanje pritožb 
zoper delo policistov   
 
Župan je predal besedo Ani Malovrh, predsednici Komisija za mandatna vprašanja volitve in imenovanja. 
Predsednica je predstavila razloge za sprejem in postopke do priprave predloga sklepa. V razpravi sta 
sodelovala člana občinskega sveta Borut Dolinar in Marjan Pograjc.   
Po zaključku razprave je predsedujoči seje predlagal članom občinskega sveta v sprejem naslednji sklep:  
 
Sklep 60/1/8 
Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec sprejme Sklep o kandidatu za predstavnika javnosti v senatih 
za reševanje pritožb zoper delo policistov, v predlaganem besedilu. 
 
Za je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče.  
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 3) Predlog Odloka o proračunu občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2020 – splošna   
          razprava 
 
Župan je predstavil postopek sprejema proračuna in povzetek predloga proračuna za leto 2020. V razpravi 
so sodelovali člani občinskega sveta Anton Zibelnik, Gregor Čuden, Tončka Dolenc, Borut Dolinar in Bojan 
Demšar.    
Po zaključku razprave je predsedujoči seje predlagal članom občinskega sveta v sprejem naslednji sklep:  
 
Sklep 61/2/8 
Občinski svet opravi splošno razpravo o predlogu proračuna za leto 2020. 
Župan pošlje predlog proračuna za leto 2020 delovnim telesom, svetom KS. 
Predlog odloka za leto 2020 se objavi na spletnih straneh občine in zagotovi dostop do predloga proračuna 
v prostorih občine. 
O predlogu proračuna za leto 2020 se opravi javna razprava. 
V skladu s 86. členom Poslovnika občinskega sveta se lahko županu posredujejo pripombe in predloge k 
predlogu proračuna za leto 2020 najkasneje do 16. januarja 2020. 
 
Za je glasovalo 12 članov občinskega sveta. Proti so glasovali 4 člani občinskega sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
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Ad 4) Predlog Strategije razvoja kulture v občini 2020- 2028 
 
Predsedujoči seje je predstavil vsebino obravnavane točke oziroma izvedene faze v pripravi dokumenta.  
V razpravi so sodelovali člani občinskega sveta Gregor Čuden, Ana Oblak in Borut Dolinar.  
Član občinskega sveta Marjan Pograjc je zapustil sejo.  
 
Po zaključku razprave je predsedujoči seje predlagal članom občinskega sveta v sprejem naslednji sklep:  
 
Sklep 62/3/8 
Občinski svet opravi splošno razpravo o Strategiji razvoja kulture v Občini Dobrova-Polhov Gradec 2020-
2028. 
Župan pošlje Strategijo razvoja kulture v Občini Dobrova-Polhov Gradec 2020-2028 pristojnemu delovnemu 
telesu, svetom KS in širši javnosti. 
Predlog Strategije razvoja kulture v Občini Dobrova-Polhov Gradec 2020-2028 se objavi na spletnih straneh 
občine in zagotovi dostop do predloga strategije v prostorih občine. 
O predlogu Strategije razvoja kulture v Občini Dobrova-Polhov Gradec 2020-2028 se opravi javna razprava. 
V skladu z določili Poslovnika občinskega sveta se lahko županu posredujejo pripombe in predloge k 
predlogu Strategiji razvoja kulture v Občini Dobrova-Polhov Gradec 2020-2028 najkasneje do 16. januarja 
2020. 
 
Za je glasovalo 11 članov občinskega sveta. Proti so glasovali 3 člani občinskega sveta. 
Sklep je bil sprejet.  
 
Ad 5) Predlog Strategije trajnostnega razvoja destinacije Blagajeva dežela 2020- 2028 
 
Franc Setnikar je predstavil bistven del obravnavanega gradiva te točke dnevnega reda, ki so ga člani OS 
prejeli z gradivom za sejo. K razpravi se ni priglasil nihče, zato je predsedujoči seje predlagal članom 
občinskega sveta v sprejem naslednji sklep: 
 
Sklep 63/4/8 
Občinski svet opravi splošno razpravo o Strategiji trajnostnega razvoja destinacije Blagajeva dežela 2020-
2028. Predlog strategije se pošlje pristojnemu delovnemu telesu, svetom KS in širši javnosti v javno 
razpravo. Predlog strategije se objavi na spletnih straneh občine. Tiskana verzija predloga Strategije je 
dostopna v prostorih občine. V skladu z določili  Poslovnika občinskega sveta se lahko županu posredujejo 
pripombe in predloge k Strategiji najkasneje do 16. januarja 2020. 
 
Za je glasovalo 12 članov občinskega sveta. Proti so glasovali 3 člani občinskega sveta. 
Sklep je bil sprejet.  
 
Ad 6) Sklep o ukinitvi javnega dobra 
 
Župan je članom sveta predstavil predlog sklepa, ki so ga člani občinskega sveta s prilogami prejeli z 
gradivom za sklic seje.  
K razpravi se ni priglasil nihče, zato je predsedujoči seje predlagal članom občinskega sveta v sprejem 
naslednji  
 
Sklep 64/5/8 
Občinski svet Občine Dobrova-Polhov Gradec sprejme Sklep o ukinitvi statusa splošnega ljudskega 
premoženja oz. družbene lastnine na nepremičninah, parc. št. 185/1, 185/2, 185/3, 190, 930, 986/1,  
917/3, vse k. o. 1986 Polhov Gradec ter parc. št. 394/10, 394/18, obe k. o. 1988 Butajnova, o vknjižbi 
lastninske pravice Občine Dobrova - Polhov Gradec na nepremičninah, parc. št. 185/1, 185/2, 185/3, 190, 
930, 986/1, 917/3 (v deležu do 3/180), vse k. o. 1986 Polhov Gradec in parc. št. 394/10, 394/18, obe k. o. 
1988 Butajnova ter parc. št. 470/24, k.o. 1994 Dobrova, ter o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra 
lokalnega pomena na nepremičninah, parc. št. 930 in 986/1, obe 1986 Polhov Gradec. 
 
Za je glasovalo 15 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče.  
Sklep je bil soglasno sprejet.  
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Ad 7) Predlog Sklepa o seznanitvi pravnega posla menjave zemljišč 
 
Vodenje te točke dnevnega reda je prevzel podžupan Franc Rejec, zaradi uradne dolžnosti izogibanja 
nasprotju interesov. V razpravi sta sodelovala člana občinskega sveta Borut Dolinar in Marko Košir.  
Po zaključku razprave je Franc Rejec, predsedujoči seje pri obravnavani točki dnevnega reda, predlagal 
članom občinskega sveta v sprejem naslednji sklep:  
 
Sklep 65/6/8 
Občinski svet Občine Dobrova - Polhov Gradec sprejme Sklep o seznanitvi pravnega posla menjave 
zemljišč med občino Dobrova - Polhov Gradec in Francem Setnikarjem. 
 
Za je glasovalo 14 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče.  
Sklep je bil sprejet.  
 
Ad 8) Seznanitev s končnimi poročili o opravljenih nadzorih Nadzornega odbora   
          občine  
 
Predsedujoči seje je povabil k besedi Biserko Pogačar, predsednico nadzornega odbora občine, da predstavi 
vsebino obravnavane točke. K razpravi se ni priglasil nihče. Predsedujoči seje se je predsednici nadzornega 
odbora občine Biserki Pogačar zahvalil za izčrpno poročanje o izvedenih nadzorih ter predlagal članom 
občinskega sveta v sprejem naslednji  
 
Sklep 66/7/8 
Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec se seznani s končnimi poročili Nadzornega odbora o 
opravljenih nadzorih finančnega načrta JZ OŠ Polhov Gradec za leto 2019, finančnega načrta JZ OŠ Dobrova 
za leto 2019, finančnega načrta JZ Polhograjska graščina za leto 2019, predloga občinskega proračuna za 
leto 2019, zaključnega računa JZ Polhograjska graščina za leto 2018,  zaključnega računa JZ OŠ Dobrova 
za leto 2018, zaključnega računa JZ OŠ Polhov Gradec za leto 2018 in Programom dela nadzornega odbora 
občine za leto 2020. 
 
Za je glasovalo 15 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče.  
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 9) Program dela občinskega sveta za leto 2020 
 
Župan je predstavil predlog Programa dela in plan sej občinskega sveta za leto 2020. V razpravi so 
sodelovali člani občinskega sveta Marko Košir, Ana Oblak, Borut Dolinar, Gregor Čuden in Stanislav 
Dvanajščak. Po zaključku razprave je predsedujoči seje predlagal članom občinskega sveta v sprejem 
naslednji  
 
Sklep 67/8/8 
Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec sprejme Program dela občinskega sveta občine z okvirno 
vsebino in terminski plan rednih sej v letu 2020. 
 
Za je glasovalo 15 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče.  
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 10) Vprašanja in pobude svetnikov 
 
Župan je članom občinskega sveta v uvodo povedal, da selitev v Gabrje predvidoma ne bo uspešna, namreč 
lastnik objekta, navkljub podpisanemu Sporazumu z občino, ne more vzpostaviti objekta v stanje, da ga bi 
dal lahko občini v najem za vsebine, ki so občinskemu svetu že bile predstavljene. Občina je ponudila 
lastniku tudi morebiten odkup objekta, s ponujeno ceno na podlagi cenitve se ni strinjal. V objekt bi bilo 
potrebno vložiti cca. 300.000 EUR do točke, kjer bi se lahko sklenilo morebitno najemno razmerje.  
Člane občinskega sveta je seznanil o sestanku z novim vodstvom Kmetijske zadruge, ki so se oglasili na 
občini. Podan je bil predlog, da se občina vrne k prvotnemu predlogu gradnje centra na lokaciji KZ Dolomiti. 
Župan je še dodal, da predlaga kratek razmislek o predlogu, morebiti tudi na kolegiju občinskega sveta.  
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Pod stalno točko občinskih sej »Vprašanja in pobude svetnikov«, so člani občinskega sveta zastavili 
naslednja vprašanja ter podali sledeče pobude:  
 

 
 
Župan se strinja z Gregorjem Čudnom, da se poišče skupne sinergijske točke, s poudarkom na občinskem 
prazniku. Na vprašanje svetnika Antona Zibelnika je župan odgovoril, da je s projektom urbane opreme 
izgled čakalnice že definiran, prva bi morala bi biti že postavljena, nato se jih bo naročilo več. Zibelnik prosi, 
da se o tem seznani tudi KS Polhov Gradec. Na vprašanje Ane Oblak je povedal, da parkirišče zmanjšano, 
vendar je še vedno večje kot obstoječe. Vo-Ka mora izvesti še sanacijo starega kanalizacijskega sistema na 
globini 7 metrov, ki je najverjetneje botrovala nestabilni zemljini. Na vprašanje Gregorja Čudna je bilo 
povedano, da je predlog za spremembo Pravilnika, ki ureja oddajanje športnih dvoran v najem, že bil 
predan strokovnim službam. Na vprašanje Markota Košir je župan odgovoril, da pri poteku rekonstrukcije 
državne ceste kolesarska steza ni predvidena iz razloga, ker bi rekonstrukcija ceste od Belce do Hrastenic 
ne bi šla izvedbo še nadaljnjih pet let, ter bo potrebno kolesarko v prostor umeščati naknadno, ker postopki 
niso enostavni in odvisni zgolj od občine. Župan pove, da je vzdrževanje vodnih pregrad v pristojnosti 
države, kjer pa so z omenjeno lokacijo že seznanjeni in poznajo problematiko, vendar za izvedbo v letu 
2019 niso imeli zadostnih sredstev, predvideno pa je čiščenje v letu 2020. Na vprašanje Boruta Dolinarja, 
ali se po dvajsetih letih govora lahko govori o realnosti gradnje kolesarskih cest. Župan je povedal, da se 
zaveda resnosti vprašanja. Povedal je, da je potrebno že za prvi odsek zagotoviti cca 4 mio eur, ki jih občina 
sama ne more zagotoviti, temveč le s pomočjo državnih in evropskih sredstev. Cene izgradnje pa so izredno 
visoke. Občina ima sredstev za infrastrukturo dober milijon, Evropa v tej perspektivi denarja za 
infrastrukturne projekte, razen za mestne občine nima.  
Župan pove še, da je bil projekt za ureditev ceste v Mali vodi oddan projekt v recenzijo, po informacijah 
Direkcije za infrastukturo. Državi je interes, da se ta odsek končno uredi.  
 
Član občinskega sveta Bojan Demšar je podal še dodatno pobudo za sanacijo ploščic in napeljavi tople vode 
v šoli Šentjošt, župan je povedal, da je potrebno v ta namen zagotoviti 70.000 EUR, vendar v letu 2020 ne 
vidi dodatnih sredstev v ta namen.  
 
S tem je bil izčrpan dnevni red 8. redne seje Občinskega sveta Občine Dobrova- Polhov Gradec, zato je 
župan ob 21. 45 uri sejo končal.   
 
 
Zapisnik pripravila: 
Mateja Tavčar 
 
 
                                                                                                     Franc Setnikar, 

župan 
  

Čuden Gregor Pobuda za združitev jubilejne prireditve Dan pod Lovrencem z občinsko proslavo v mesecu juniju 2020.

Anton Zibelnik
Ali in kdaj bodo postavljene pokrite nadstrešnice na avtobusnih postajah na obnovljeni regionalni cesti RS? Kdaj bo urejena še ena sanacija 
zajede v Prošci? 

Ana Oblak Kakšno je stanje gradnje na parkirišču pri OŠ Polhov Gradec?

Gregor Čuden Oddajanje dvoran v najem? 

Marko Košir Ali je obnova R3 usklajena z gradnjo Barjanskega kolesarskega omrežja? Pobuda za očiščenje zadrževalnika vode v Kurji vasi. 

Borut Dolinar Realnost gradnje kolesarskega omrežja?


